
Protokoll styrelsemöte Hummelstads vatten- och  

avloppsförening 20210328 
Närvarande: Kåke Bäckmark, Carin Skoog, Mattias Möllervärn, Bernt Johansson, Allan 

Halvarsson, Kent Mohlin, Anders Degerman 

1. Mötet öppnades 

2. Dagordningen godkändes 

3. Kåke valdes till ordförande och Carin till sekreterare 

4. Anders valdes till justerare 

5. Ekonomin är okej (se föregående protokoll) 

6. Reningsverket har slutat larma Kent då den röda lampan lyser. 

 Kent undersöker detta. 

7. Vattenverket är okej. En analys av vattnet visar att det är 

 tjänligt. Låg flourhalt har vi. 

8. Automatikskåpet kommer att lagas. 

9. Fortfarande råder restriktioner när det gäller möten, varför 

stämman skjuts på framtiden. 
10. Presentationsskriften godtogs med ett fåtal ändringar. 

11. Verksamhetsberättelsen godkändes, 

 revisorsberättelsen upplästes. 

12. Nästa styrelsemöte bestämdes till 10/5 klockan 

 18:30, innan arbetsdagen den 30/5 

13. Mötet avslutades 

 

 

 

 

Carin Skoog…………………………………….. 

 

Anders Degerman……………………………………… 


